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VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN DE CULTUURRAAD d.d. 15/04/2024 

Aanwezig: Zie aanwezigheidslijst 

Verontschuldigd: / 

Afwezig: Zie aanwezigheidslijst 

 

Agenda: 

1. Verwelkoming 
2. Info rond (gewijzigde) reglementen 
3. Komende activiteiten 
4. Bevraging 

4.1. Hoe evalueer je de ondersteuning vanuit de gemeente voor jouw vereniging? 
4.2. Mocht je zelf meebesturen, hoe zou je de verenigingen dan ondersteunen? 
4.3. Hoe evalueer je de werking van de cultuurraad? 
4.4. Heb je een voorkeur voor een cultuurfeest of een cultuurmarkt? 

5. Varia 
 

Samenvatting bevraging: 

 Tafel 1: Wielsbeke4Life, Heemkundige kring, Cover-Line, Unizo 

1. -Positief: we krijgen een lokaal ter beschikking en kunnen gratis gebruik maken van 

heel wat voorzieningen. 

-Tip: online reserveringen op infrastructuur mogelijk maken om het eenvoudiger te 

maken voor de klanten. 

2. -Mogelijkheid geven tot reclame maken en kenbaar maken van verenigingen. Dit kan 

bijvoorbeeld via de infokrant, website… 

-We zouden ook voorstellen om een online kalender te maken met alle 

evenementen van de verenigingen op. 

3. -Voor ons is het niet helemaal duidelijk wat de cultuurraad doet en wat de 

cultuurdienst doet. Dit kan misschien nog duidelijker gemaakt worden aan de 

verenigingen waarvoor ze bij wie terecht kunnen. 

-Pluim omtrent de algemene vergadering. Het is een toffe manier van vergaderen en 

iedereen leert elkaar kennen. Een monoloog van de cultuurraad met heel veel 

informatie zou geen meerwaarde zijn. Goede organisatie dus. 

4. -Combinatie van beide? Vroeger werd een cultuurbeurs/markt georganiseerd en dat 

kan wel interessant zijn om elkaar te leren kennen, maar ook om buitenstaanders 

kennis te laten maken met de verschillende verenigingen. 

-Ander voorstel: een quiz organiseren tussen de verschillende socio-culturele 

verenigingen. 
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 Tafel 2: Podium Ooigem, Gezinsbond Ooigem, St-Ceciliakoor, Neos Ooigem 

1. Heel wat goede zaken: infrastructuur, materiaal. We mogen tevreden zijn, zeker als 

we dit vergelijken met andere gemeenten. 

2. -Er zijn vaak problemen met de badges voor de infrastructuur 

-Problemen met de frigo’s: in verschillende lokalen of gebouwen is het haast 

onmogelijk om tijdig je drank koel te krijgen. 

-Voor verenigingen met weinig leden of activiteiten is het huren van de 

infrastructuur vaak een dure aangelegenheid…  

3. Aanpassingen in de subsidies: het is op dit moment heel ingewikkeld en heel veel 

werk om alles in orde te brengen. 

4. Wij zouden vooral focussen op iets van evenement om nieuwkomers aan te trekken. 

Nieuwe inwoners sluiten zich vaak aan bij verenigingen en op die manier kunnen we 

ze overhalen. 

 

 Tafel 3: KH Ware Vrienden, Landelijke Gilde Ooigem, Landelijke Gilde Wielsbeke, Okra 

Ooigem, Neos Wielsbeke, JMA, Wasko, Feest in Wielsbeke 

1. / 

2. -Subsidieaanvraag is een kluwen. Bovendien zouden er ‘truken’ zijn om meer 

subsidies te krijgen door het formulier op een bepaalde manier in te vullen. 

-Zaalverhuur (vooral huren van extra materiaal of techniekers) is duur. Verenigingen 

moeten niet financieel belast worden, maar gesteund. 

3. / 

4. / 

 

 Tafel 4: KH Steeds Beter, Pasar, KWB Wielsbeke, KWB Ooigem, KWB Sint-Baafs-Vijve, Rode 

Kruis, Ooigemse Feesten 

1. -Zeer goed: gratis materiaal ter beschikking, problemen met zaalreservatie worden 

vlot opgelost. Wij zijn dus tevreden. 

-Financieel mag het altijd meer zijn, maar we beseffen ook wat we al hebben. 

-Verdeelsleutel subsidies vinden we oké, maar het is wel ingewikkeld. 

2. -Voor elke vereniging een mogelijkheid tot berging van materiaal voorzien. 

-Een oplossing zoeken voor het probleem met de frigo’s en verschillende gebouwen. 

-Wifi-problemen in verschillende gebouwen oplossen. 

3. Interactiemomenten worden sterk geapprecieerd. De betrokkenheid is dus zeer 

belangrijk. Ook infosessies zoals afgelopen jaar omtrent vrijwilligers aantrekken zijn 

zeer interessant. 

4. –Cultuurmarkt: weinig effect en weinig nieuwe mensen toen dit in het verleden werd 

georganiseerd. 

-Cultuurfeest: Het in de kijker zetten van mensen uit de verenigingen op een feest 

(zoals sportraad) lijkt ons een goed en leuk idee. 

-Suggestie: Quiz tussen de verschillende verenigingen. 

 

 Tafel 5: Samana Wielsbeke, Okra Wielsbeke, Samana Ooigem, Saman Sint-Baafs-Vijve 

1. Het gebruik van materiaal en infrastructuur zijn een grote meerwaarde. 

2. We zijn zeer tevreden en hebben weinig opmerkingen om de werking te verbeteren. 

3. Uitnodiging voor de algemene vergadering was dit jaar op tijd. Zo is het 

gemakkelijker om te plannen. 

4. Afwisselen tussen cultuurfeest en cultuurmarkt? 



 

 Tafel 6: Laudate Laurentius, De Zonne, Femma Ooigem, Ferm Wielsbeke, Markant 

1. -Positief: Mogelijkheid voor verenigingen om barbediening te doen bij de 

cultuurprogrammatie. 

-Positief: Gratis gebruik van zalen & materialen binnen de reguliere werking. 

-Negatief: Juiste offerte ontvangen voor de zalen is soms een probleem 

-Negatief: Instructies bij zalenverhuur mag nog duidelijker gecommuniceerd worden. 

Voor verenigingen die slechts sporadisch gebruik maken van de infrastructuur is dit 

soms niet helemaal duidelijk. 

-Negatief: De klantvriendelijkheid aan de telefoon mag soms wat meer zijn. 

2. –De subsidies zijn voor veel verenigingen meer dan welkom en het gratis gebruik van 

zalen en materiaal is een echte meerwaarde. 

-Snellere drankafrekening zou wel positief zijn. 

3. Positief: er is een goede ondersteuning van de verenigingen. 

4. We zouden opteren voor een combinatie. 11-juliviering is voor sommigen een 

drempel om aanwezig te zijn. Het mag dus een ander feest zijn. Dit mag misschien 

gekoppeld worden aan de Wielsbeekse Feesten? Lokale verenigingen moeten zich 

kunnen voorstellen aan de inwoners. 

 
 
 
 
 


